
Generalforsamling 2023 referat

1. Valg af dirigent

Hatice Ozel bliver valgt som dirigent.

2. Valg af referent

Nuray Kilic bliver valgt som referent.

3. Fremlæggelse og godkendelse af bestyrelsens årsberetning

Årsberetningen bliver præsenteret af Miriam Usta, der gennemgår de aktiviteter foreningen

har haft siden oktober. Hun afslutter præsentationen med et årshjul og de forskellige udvalg

for den kommende periode fra august til juni. Hun opfordrer de deltagende til at følge

foreningens SoMe for at følge med i diverse arrangementer, der sker i foreningen.

Til sidst spørger et medlem til, hvor mange aktive medlemmer der deltager til aktiviteterne og

hvor mange unge der kommer i foreningen. Miriam fortæller, at der gennemsnitligt er 30-40

aktive unge på ugentlig basis, dog understreger hun at det er svært at sige et præcist antal.

4. Gennemgang og godkendelse af årsregnskab

Foreningens forperson Murat Inal fremlægger årsregnskabet for 2022. Han fortæller at tallene

er positive og at foreningen er på overskud. Dernæst fortæller han, at der ikke er noget at

påpege.

Medlemmerne godkender årsregnskabet.

5. Fastsættelse af kontingent

Murat Inal (forperson) fortæller, at der har været udfordringer med at øge medlemstallet, samt

at bestyrelsen har fået henvendelser angående kontingentets størrelse. Han fortæller at

foreningen har, på nuværende tidspunkt, ca. 175 medlemmer. Bestyrelsen foreslår følgende

kontingentbeløb:

● Studerende 50 kr

● Alm. medlem 120kr
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● Familiemedlemskab 250kr

● Ved donation af 500kr optages man som med medlem i 5 år

Ved sidste punkt understreges det, at man vil blive spurgt, om man ønsker at blive medlem og

først derefter kan man optages som medlem. Altså vil man først blive medlemsskab og bliver

altså ikke automatisk optaget som et medlem i foreningen.

Et medlem giver udtryk for at kontingentet kan blive anset for at være for billigt og spørger,

hvilke indsatser der har været for rekruttering af medlemskab. Her fortæller sekretariatet, at

alle har skrevet ud til bekendte og de eksisterende læsegrupper. Derudover har man til

samtlige programmer informeret om foreningen og opfordret deltagerne til at tehne

medlemsskab; bl.a. har man haft medlemsblanketter liggende synlige og til større

programmer.

Dirigenten gennemgår punkterne slavisk og beder medlemmerne om at stemme:

Studerende 50 kr - Kontingentet for studerende halveres. Kontingentet godkendes og

vedtages.

Alm. medlem 120kr - Deltagerne godkender og kontingentet vedtages

Familiemedlemskab 250kr - Her understreges det at størrelse på familie ligegyldigt, og der

bliver foreslået at ændre navnet til husstand. Dette bliver godkendt og vedtaget.

Ved donation af 500kr optages man som medlem i 5 år - Efter en lang diskussion er der

enighed om at ordlyden “som man” skal ændres til “kan man” for at tydeliggøre, at det er op

til donoren at blive medlem. Derudover ønskes der, at alle medlemmer bliver informeret om,

hvordan dette punkt udføres. Dirigenten sætter punktet til afstemning; 3 stemmer imod og 19

stemmer for. Dermed godkendes og vedtages kontingentet.

6. Behandling af indkomne forslag

a. Byggeprojekt

Murat fortæller, at foreningens ikke har tilstrækkelig plads til de aktiviteter, der laves i

foreningen. Derfor er der nedsat en arbejdsgruppe med repræsentanter fra de forskellige

arbejdsgrupper, der skal arbejde på et konkret plan og budgettering. Han orienterer
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medlemmerne om, at når budgettet er fastlagt, vil der indkaldes til en ekstraordinær

generalforsamling.

7. Valg af bestyrelse og suppleant

Følgende navne stillede op og blev valgt ind i bestyrelsen

● Senanur Akcay (ny i bestyrelsen)

● Yildiz Atici (ny i bestyrelsen)

● Selcuk Yilmaz (ny i bestyrelsen)

● Ugur Kevioglu (ny i bestyrelsen)

● Hatice Gurler (genopstillet)

Et medlem påpeger den manglende tilstedeværelse af bestyrelsesmedlemmer, og det påpeges

at dette bør føred til referat. Dermed opfordres alle bestyrelsesmedlemmer fremover at

deltage til generalforsamlinger.

Til slut ønsker et medlem, Sumeyye Inal, at stille op som suppleant, men efter en længere

diskussion om hvorvidt det er vedtægtsstridigt eller ej, bestluttes det at medlemmet kan

deltage til bestyrelsesmøder i løbet af året, med det formål at hun stiller op til næste

generalforsamling.

8. Valg af revisor

Foreningen har en revisor, som de ønsker at arbejde videre med.

9. Eventuelt

Et medlem foreslår, at man til næste generalforsamling eventuelt kan ændre §15 stk 6. således

at den nye bestyrelse træder i kraft med det samme.

Til sidst på aftenen informeres de deltagende om Eid-fest den 28. juni kl. 17-20. Dernæst

orienteres der om at 2 medlemmer rejser til Nigeria med henblik på at følge processen

omkring slagtning og uddeling af donationerne. Dette vil dokumenteres med videoer og

billeder.
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Generalforsamling 2023 referat


1. Valg af dirigent


Hatice Ozel bliver valgt som dirigent.


2. Valg af referent


Nuray Kilic bliver valgt som referent.


3. Fremlæggelse og godkendelse af bestyrelsens årsberetning


Årsberetningen bliver præsenteret af Miriam Usta, der gennemgår de aktiviteter foreningen


har haft siden oktober. Hun afslutter præsentationen med et årshjul og de forskellige udvalg


for den kommende periode fra august til juni. Hun opfordrer de deltagende til at følge


foreningens SoMe for at følge med i diverse arrangementer, der sker i foreningen.


Til sidst spørger et medlem til, hvor mange aktive medlemmer der deltager til aktiviteterne og


hvor mange unge der kommer i foreningen. Miriam fortæller, at der gennemsnitligt er 30-40


aktive unge på ugentlig basis, dog understreger hun at det er svært at sige et præcist antal.


4. Gennemgang og godkendelse af årsregnskab


Foreningens forperson Murat Inal fremlægger årsregnskabet for 2022. Han fortæller at tallene


er positive og at foreningen er på overskud. Dernæst fortæller han, at der ikke er noget at


påpege.


Medlemmerne godkender årsregnskabet.


5. Fastsættelse af kontingent


Murat Inal (forperson) fortæller, at der har været udfordringer med at øge medlemstallet, samt


at bestyrelsen har fået henvendelser angående kontingentets størrelse. Han fortæller at


foreningen har, på nuværende tidspunkt, ca. 175 medlemmer. Bestyrelsen foreslår følgende


kontingentbeløb:


● Studerende 50 kr


● Alm. medlem 120kr
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● Familiemedlemskab 250kr


● Ved donation af 500kr optages man som med medlem i 5 år


Ved sidste punkt understreges det, at man vil blive spurgt, om man ønsker at blive medlem og


først derefter kan man optages som medlem. Altså vil man først blive medlemsskab og bliver


altså ikke automatisk optaget som et medlem i foreningen.


Et medlem giver udtryk for at kontingentet kan blive anset for at være for billigt og spørger,


hvilke indsatser der har været for rekruttering af medlemskab. Her fortæller sekretariatet, at


alle har skrevet ud til bekendte og de eksisterende læsegrupper. Derudover har man til


samtlige programmer informeret om foreningen og opfordret deltagerne til at tehne


medlemsskab; bl.a. har man haft medlemsblanketter liggende synlige og til større


programmer.


Dirigenten gennemgår punkterne slavisk og beder medlemmerne om at stemme:


Studerende 50 kr - Kontingentet for studerende halveres. Kontingentet godkendes og


vedtages.


Alm. medlem 120kr - Deltagerne godkender og kontingentet vedtages


Familiemedlemskab 250kr - Her understreges det at størrelse på familie ligegyldigt, og der


bliver foreslået at ændre navnet til husstand. Dette bliver godkendt og vedtaget.


Ved donation af 500kr optages man som medlem i 5 år - Efter en lang diskussion er der


enighed om at ordlyden “som man” skal ændres til “kan man” for at tydeliggøre, at det er op


til donoren at blive medlem. Derudover ønskes der, at alle medlemmer bliver informeret om,


hvordan dette punkt udføres. Dirigenten sætter punktet til afstemning; 3 stemmer imod og 19


stemmer for. Dermed godkendes og vedtages kontingentet.


6. Behandling af indkomne forslag


a. Byggeprojekt


Murat fortæller, at foreningens ikke har tilstrækkelig plads til de aktiviteter, der laves i


foreningen. Derfor er der nedsat en arbejdsgruppe med repræsentanter fra de forskellige


arbejdsgrupper, der skal arbejde på et konkret plan og budgettering. Han orienterer
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medlemmerne om, at når budgettet er fastlagt, vil der indkaldes til en ekstraordinær


generalforsamling.


7. Valg af bestyrelse og suppleant


Følgende navne stillede op og blev valgt ind i bestyrelsen


● Senanur Akcay (ny i bestyrelsen)


● Yildiz Atici (ny i bestyrelsen)


● Selcuk Yilmaz (ny i bestyrelsen)


● Ugur Kevioglu (ny i bestyrelsen)


● Hatice Gurler (genopstillet)


Et medlem påpeger den manglende tilstedeværelse af bestyrelsesmedlemmer, og det påpeges


at dette bør føred til referat. Dermed opfordres alle bestyrelsesmedlemmer fremover at


deltage til generalforsamlinger.


Til slut ønsker et medlem, Sumeyye Inal, at stille op som suppleant, men efter en længere


diskussion om hvorvidt det er vedtægtsstridigt eller ej, bestluttes det at medlemmet kan


deltage til bestyrelsesmøder i løbet af året, med det formål at hun stiller op til næste


generalforsamling.


8. Valg af revisor


Foreningen har en revisor, som de ønsker at arbejde videre med.


9. Eventuelt


Et medlem foreslår, at man til næste generalforsamling eventuelt kan ændre §15 stk 6. således


at den nye bestyrelse træder i kraft med det samme.


Til sidst på aftenen informeres de deltagende om Eid-fest den 28. juni kl. 17-20. Dernæst


orienteres der om at 2 medlemmer rejser til Nigeria med henblik på at følge processen


omkring slagtning og uddeling af donationerne. Dette vil dokumenteres med videoer og


billeder.
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